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1. Vammaispoliittinen ohjelma 
 

Vammaispoliittisen ohjelman luonnos on lähetetty vammaisneuvoston jäsenille 
oheismateriaalina sähköpostilla. 
 
2. Muut mahdolliset asiat 
 
Ehdotus:  
Vammaisneuvosto päättää työstää vammaispoliittista ohjelmaa ja päättää 
vammaisneuvoston jäsenten esiintuomista muista mahdollisista asioista. 
 
Päätös:  
1. Vammaispoliittinen ohjelma 
Vammaisneuvosto työsti vammaispoliittista ohjelmaa ja teki siihen päivityksiä. 
Lisäksi vammaisneuvosto päätti mm. että ohjelman paperiversion kannet tehdään 
pahvisina ja että Sari Hyvönen piirtää kanteen kuvituksen.  
 
Vammaisneuvosto tekee vammaispoliittista ohjelmaa koskevan esityksensä 
kaupunginhallitukselle kokouksessaan 17.12.2020. Samalla vammaisneuvosto 
suunnittelee sitä, miten vammaispoliittisesta ohjelmasta tiedotetaan kaupungin 
toimialoille ja kaupunkilaisille.  
 
2. Muut asiat 

 
2.1 Liperin vammaisneuvoston kanssa tehtävä yhteistyö 

Liperin vammaisneuvosto on tiedustellut Joensuun vammaisneuvostolta 
mahdollisuutta tehdä yhteistyötä esimerkiksi koulutuksen järjestämisessä. 
Vammaisneuvosto päätti ilmoittaa Liperin vammaisneuvostolle, että Joensuun 
vammaisneuvosto tekee mielellään yhteistyötä Liperin vammaisneuvoston 
kanssa.  

2.2 Vammaisneuvoston joululounas 
Vammaisneuvosto päätti syödä joululounaan keskiviikkona 16.12.2020 klo 
12.00 alkaen Teatteriravintolassa.  

2.3 Keskussairaalan kahvion wc-tilat 
Vammaisneuvosto päätti kokouksessaan 15.10.2020 ilmoittaa Siun sotelle, 
että sairaalan kahvion läheisyydessä tulisi olla inva-wc. Edelleen 
vammaisneuvosto päätti pyytää, että jos inva-wc:tä ei ole mahdollista tehdä 
kahvion välittömään läheisyyteen, tulisi kahviosta olla opastus lähimpään inva-
wc:hen.  
 
Siun sote on ilmoittanut vammaisneuvostolle, että lähin inva-wc on kahvion 
ovea vastapäätä olevalla aikuispsykiatrian poliklinikalla, ja että kahvion 
henkilökunta neuvoo mielellään, mistä inva-wc löytyy.  
 
Vammaisneuvosto päätti vielä esittää Siun sotelle, että kahviosta tehtäisiin 
viitoilla opastus ko. inva-wc:hen.  
 


